
 

Protokoll 14.11.2019 
Styremøte i Øvre Pasvik nasjonalparkstyre / 

Báhčaveaji álbmotmeahccestivra 
 

 

 
Tidspunkt: Mandag, kl 10.00-15.00, 4,0 timer møte 

Lunsj kl. 12.00-13.00 

Sted: Svanhovd 

 

TILSTEDE: 

Styret 

 

Kurt Wikan, styreleder 

Karine Emanuelsen, nestleder 

Knut Mortensen, styremedlem 

Cecilie Hansen, styremedlem 

 

 

 

 

 

 

 

Sekretariat: Rolf E. Sch. Kollstrøm, 
nasjonalparkforvalter 
 

 

Sak 22/2019 Åpning av møte, registrering og godkjenning 
a) Registrering av deltakere, beslutningsdyktighet, styret er beslutningsdyktig.  

b) Karine Emanuelsen velges til å underskrive protokollen 

c) Innkalling og saksliste ble godkjent 

d) Protokoll fra styremøte 08.10.2019 ble godkjent. 
 

Sak 23/2019 Orienteringssaker  
A. Pasvik -Enare trilaterale park, resultater fra felles brukerundersøkelse 

2018-19, ingen merknader. 
B. Tiltak i skitrase Barentsskirennet, forvalter orienterte om at 

Grensekommisæren arbeider med en søknad til styret. Tatt til 

orientering. 
C. Telling av besøkende mot Treriksrøysa, tatt til orientering. 

D. Forslag -reviderte retningslinjer for det trilaterale samarbeid /Draft 
revised guiding rules, ingen merknader.  

E. Forslag -tillegg til samarbeidsavtale mellom partene i det trilaterale 
samarbeidet /Annex to Common Agreement from 2008, Ingen 
merknader. 

F. Økonomi 2020, driftsmidler styret og tiltaksmidler, foreløpig orientering 
fra forvalter, blir sak på neste styremøte. 

G. Møte med Rådgivende utvalg- 50 års jubileum i 2020, Rådgivende 
utvalg inviteres til julemiddag og møte torsdag 28.11.19. Markering av 
jubileet blir hovedtema. 

H. Styret ønsker neste møte torsdag 28.11, hvor Biotope inviteres til å 
delta på tema Infopunkt Gjøken kl. 13.00-14.00, se sak 24/2019. 



 

Sak 24/2019  Informasjonspunkt Gjøken, -veien videre. Møte med 

Besøkssenteret for Øvre Pasvik nasjonalpark 

 

Fra Besøkssenteret møtte Anne Wikan og Kjersti Wikan.  Tema under saken var 

utviklingen av Informasjonspunkt Gjøken innenfor rammen av Kolarctic PAN, på 

bakgrunn av møtet mellom nasjonalparkstyret og Tormod Amundsen fra Biotope 

i Kirkenes den 06.11.19. 

Det var enighet om å sette fokus overfor arkitekten på å ivareta de eksisterende 

verneverdige byggene og å tilpasse Gjøkvannskoia som nytt hovedbygg innenfor 

budsjettrammene i Kolarctic.  

 

Styrets behandling 

Arkitektens forslag ble diskutert under møtet. Styret mente at forslaget var 

utenom rammene i Kolarctic PAN. Informasjonspunktet vil fra starten av være 

ubemannet, noe som må vektlegges i større grad i utformingen. Det er behov for 

toalett (utedo først, vannklosett vurderes i framtiden), utforming av et utetun 

med bålplass og mulighet for å trekke under tak ved (avtalte) besøk av større 

grupper /skoleklasser. Det må være en boenhet for 1-2 personer med eget 

toalettilbud. 

 

Vedtak 

På bakgrunn av diskusjonen i møtet utarbeider forvalter en skriftlig ramme for 

utviklingen av et Informasjonspunkt Gjøken med eksempler på gode løsninger 

fra andre steder. Dette notatet skal utarbeides i dialog med Besøkssenteret for 

Øvre Pasvik nasjonalpark, og skal konkretisere oppdraget med ferdigstilling av et 

konsept for Informasjonspunktet. Konseptet skal beskrive løsning av behov 

knyttet til publikumsinformasjon, parkering, rasteplass, toalett, og konkrete grep 

for bruk og vern av eksisterende tømmerbygg og Gjøkvannskoia som nytt 

hovedbygg innenfor rammen av Kolarctic PAN-prosjektet. Notatet skal på en kort 

høringsrunde i nasjonalparkstyret før det sendes til arkitekten. 

 

 
 

 

 

 

  

 Rett protokoll bekreftes: 

 

      

 

 

 

 

________Sign.___________

  Kurt Wikan leder

__Sign.__________

Karine Emanuelsen


